
FAU-møte 7.september 2021 
 
Til stede: Haakon, Jørgen, Mette, Berry, Tone, Ingjerd, Lene, Gunn Elise, Ole Andreas, Marit, 
Ingjerd, Bjørnar 
 
Forfall: Marte, Stine 
 
 

01/2021-22 Åpning v/Haakon Gudevang 
 
Kort innledning og rask presentasjonsrunde av FAU-representantene. 
 
Referat fra forrige FAU-møte ble godkjent. 
 
Ønske fra Haakon om at varaene representerer FAU i SU. Dette ble godkjent. 
 
Det er valgt inn et nytt medlem i styret etter Thomas Randem. Ny inn er Bernard 
(Berry) van Waes. 
 
 

02/2021-22 Rektor har ordet 
 

Rektor holdt presentasjon av Rustad skole, som presentert på rektormøte i uke 35. Det er ti 
nyansatte i år, noe som gir muligheter for nytenking ift. drift av skolen. Det skal ansettes en 
person til, men det er lærermangel og vanskelig å få tak i lærere med riktige kvalifikasjoner.  
 
Rektor ga en introduksjon av satsningsområder ved skolen. Ett av dem er bærekraftig 
utvikling. Skolen har fått penger til drift av skolehage i denne forbindelse. Rektor fortalte 
også at det er utfordrende læringsmiljø på visse trinn. I forbindelse med dette revideres 
tiltaksplan for psykososialt miljø i 2022. Skolens trivselsregler ble revidert våren 2021. 
 
Rektor fortalte også at skolen har mottatt RØRE-midler, som blant annet skal brukes til å 
anlegge et uteklasserom. Dette skal sees i sammenheng med at lekeområdet «jungelen» 
skal flyttes på grunn av naboklager. Dette var ikke kjent for FAU. Rektor sjekker opp dette og 
gir tilbakemelding til FAU. 
 

03/2021-22 Valg av økonomiansvarlig 
 
Ny økonomiansvarlig er Amanda (1. trinn).  
 

04/2021-22 Regnskap v/Jørgen 
 
Årsregnskapet ble sendt ut i forkant av FAU-møtet. Dette er veldig begrenset for 
denne perioden grunn av lite aktivitet under korona. På fjorårets årsmøte i FAU ble 
det gjort en prinsippendring som medførte at regnskapsåret og skoleåret skulle 
harmonere. Dette for å gjøre det enklere å ha oversikt. Dermed går årets regnskap 
over 18 måneder.  
 
Kommentarer til regnskapet 



 

• Juletrefest og 17. mai er vanligvis de to store inntektsdriverne for FAU, men 
ingen av disse har vært i gjennomført i 2020 eller 2021. 

• Andre kostnader: FAU har gitt penger så skolen kan kjøpe inn nye akematter, 
og har kunnet arrangere en intern 17. mai-feiring. 

• Regnskapet er revidert av en ekstern revisor og det er ikke funnet noe spesielt 
å påpeke. 

• Overføring til trinnene: 2. trinn og 7. trinn fikk midler forrige skoleår. Summen 
er kr. 100 per hode. Det er viktig at FAU informerer klassene på 
foreldremøtene at det kan søkes om midler fra FAU til trivselstiltak, slik at ikke 
enkelte klasser aldri søker om penger og dermed heller ikke finner på noe. 
 

05/2021-22 Trafikksikkerhet  
 
FAU hadde trafikksikkerhetsaksjon de tre første dagene av skoleåret. Det er mange 
som parkerer i «kiss and ride»-lomma, noe som medfører kaos i trafikken. Et annet 
problemområde er krysset ved Arbeidskirken. Folk parkerer langs veien og snur i 
krysset. Dette kan medføre farlige situasjoner, fordi mange barn går langs veien og 
må krysse veien der bilene kjører/snur. Under aksjonen informerte FAU foreldrene 
om trafikksikkerhetstiltakene. Mette har lagd et nytt infoskriv om trafikksikkerhet ved 
Rustad skole. Dette skulle blitt sendt ut av assisterende rektor, men det har foreløpig 
ikke skjedd. Mette kontakter skolen og purrer på dette. Det påpekes at det er viktig at 
FAU sier noe om trafikksikkerhet på foreldremøtene. Skrivet kan også legges ut på 
de ulike trinns Facebook-sider. 
 
Det foreslås at FAU øker fokuset på trafikksikkerhetsreglene etter en 
trappetrinnsmodell. Dersom aksjonen ved skolestart ikke gir ønsket effekt, og 
utsendelse av nytt infoskriv ikke gjør at situasjonen blir bedre, så bør det 
gjennomføres en ny aksjon senere i høst, når det begynner å bli mørkere. Det finnes 
en video om hvordan man står trafikkvakt. Det foreslås å spørre han som har lagd 
den om denne kan distribueres på de ulike Facebook-gruppene. Et annet forslag et å 
kontakte kommunen, så de kan skrive «Kiss & ride» på asfalten, slik at det blir veldig 
tydelig at man kun skal slippe av. FAU bør ta en fot i bakken med trafikkvaktene som 
står i løpet av høsten for å høre hvordan situasjonen er, og om det er nødvendig å 
sette inn et eller fler av de nye tiltakene. 

 
Oversikt over trafikkvakter per klasse for skoleåret 2021/2022: 
 
2. klasse – august og september 
3. klasse – oktober 
4. klasse – november 
1. klasse – desember 
2. klasse – januar  
3. klasse – februar 
4 klasse – mars 
1. klasse – april  
2. klasse – mai 
3. klasse - juni 
 



06/2021-22 Midler til elevene 

I 20/21 har FAU tilbudt klassene 100 kr pr. elev.  Det er rom i budsjettet for dette også i år, 

også om alle trinn søker om, og får, maksimal sum. 

Det ble en diskusjon rundt ordlyden «Trivselstilak for barna», siden denne summen også kan 

brukes til ulike arrangementer for foreldrene. Det er et forslag om kun å kalle det 

«Trivselstiltak». Tone sjekker opp opprinnelig formulering/ordlyd for hele tiltaket. 

Viktig at FAU-representanter markedsfører FAU-midlene på foreldremøter og i 

foreldregrupper, slik at foreldrene vet at det finnes tilgjengelige midler hos FAU. 

Vedtatt at vi fortsetter med kr. 100 per elev i skoleåret 21/22. 
 

07/2021-22 Møteplan høst 2021 

I fjor hadde vi ett møte i måneden. Forslag om å ha møte i oktober og november, med 

møtepause i desember. Vi setter opp møteplan for våren 2022 i januar. 

Møteplan høst: 

19. oktober kl. 18-20 

16. november kl. 18-20 

 

08/2021-22 Eventuelt 

 

• Juletrefest – FAU planlegger for at det blir juletrefest i 2022. 5. trinn er ansvarlige og 

må begynne planleggingen. 

 

• Basketballbanen – Berry oppsummerte bakgrunnen for prosjektet og hva som har 

skjedd siden sist. Det finnes midler til å gjennomføre prosjektet. Ønsker å få 

kommunen på banen for å få midler til et godt underlag for banen. Ikke kommet noen 

konklusjon fra kommunen, men de støtter prosjektet. Det kan være en mulighet for å 

søke enda mer tippemidler, da det er ett år siden forrige søknad. Fristen for å bruke 

midlene som FAU har fått fra Sparebankstiftelsen må undersøkes, og det må eventuelt 

søkes om utsettelse av denne fristen. Berry sjekker opp dette. Det er sendt ut et eget 

skriv om status for baskebanen fra Berry. 

 

• Uttalelsen fra rektor om at «jungelen» skal flyttes: Det må undersøkes når/hvorfor 

dette har blitt bestemt. Siste offisielle vedtak i denne saken, er at alle forslag til tiltak 

for støyproblemene ble nedstemt da det var oppe til diskusjon i kommunen. 

 

• Uteklasserom: Hva innebærer dette, hva slags rammer har dette? Spørsmål om rektor 

kan komme og fortelle om RØRE-midlene og uteklasserommet. Tas opp som en sak 

på neste FAU-møte. Rustadskogen Vel har rustet opp og skal fortsette å ruste opp 

lekeplassen på Rustadfeltet. Mulighet for at også skolen kan bruke denne plassen til 

uteundervisning. Jobbe tettere med rektor og få til et samarbeid om dette.  

 



• Knust skjerm på iPad: Fått innspill fra foreldre om at skolen ikke har felles rutiner for 

hva som skjer når en iPad-skjerm blir knust. Det virker som at hva som skjer er 

personavhengig. Hva skal foreldrene kreves penger for? Ås kommune sender ut 

faktura, ikke skolen. Tas opp som et punkt på neste FAU-møte. 

 

• Svømming på 3. og 4. trinn: Etterslep. Hvordan dette skal løses diskuteres i 
september. Det kommer nok ikke noen løsning på dette da, men det skal komme en 
uttalelse etter diskusjonen. 

 
 

 

 
 


